

Terms & Conditions for Mooncake Gift Box:

1. Customers can enjoy 15% discount off for those orders being placed on or before August 31, 2018.
2. Customers can enjoy 15% discount off with 2 complementary Classico Caffè e-vouchers (valued HK\$48 each) upon any purchase of 10 boxes of HABIŪ mooncake gift box or above on or before August 31, 2018.
3. Customers can enjoy 20% discount off upon any purchase of 40 boxes of HABIŪ mooncake gift box or above on or before August 31, 2018.
4. For orders being purchased with vouchers, the original price shall be used and cannot be used in conjunction with other promotion offers.
5. Order must be made in full payment. Once the payment has been accepted, customers cannot cancel or change the order. Customers must bring along the mooncake e-voucher(s) on the selected date to the selected shop to pick up the mooncake.
6. Mooncake redemption period from September 7 to September 24, 2018.
7. Delivery service is available upon request with a surcharge according to the designated location.
8. Self pick-up and delivery service will be suspended when typhoon signal No.8 or above, or Black Rainstorm Signal are hoisted. Customers can reschedule the self pick-up date after normal business operation by call to shop or customer service hotline (Tel: 3550 0023).
9. Photos are for reference only.
10. In case of any disputes, the decision of HABIŪ shall be final.
11. If there is any inconsistency or ambiguity between these two versions, the English version shall prevail.

月餅禮盒之條款及細則：

1. 凡於 2018 年 8 月 31 日或之前訂購，客人可享 85 折早鳥優惠。
2. 凡於 2018 年 8 月 31 日或之前訂購 10 盒或以上，客人可享 85 折早鳥優惠，另免費獲贈咖啡券 2 張。
3. 凡於 2018 年 8 月 31 日或之前訂購 40 盒或以上，客人可享 8 折早鳥優惠。
4. 凡以現金禮券訂購，須以原價計算，並不可與其他優惠同時使用。
5. 顧客必須全數繳款以確認訂單。訂單經確認後，顧客不可取消或更改已確認之訂單。顧客於指定日期及分店提取月餅禮盒時必須出示月餅電子禮券。
6. 月餅禮盒換領日期為 2018 年 9 月 7 至 24 日。
7. 如有需要，我們可代為安排送貨服務，並需另收附加費。
8. 8 號或以上熱帶氣旋警告及黑色暴雨警告期間不設取貨及送貨服務，顧客可於店舖恢復營業後致電分店或訂購熱線更改提取月餅禮盒之日期（電話：3550 0023）。
9. 圖片只供參考。
10. 如有任何爭議，HABIŪ 保留最終決定權。
11. 如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。